
 

 
Referat fra generalforsamlingen den 07.04.15 

 
 
Dagsorden i henhold til vedtægterne. 
17 ud af 51 husstande var mødt fem med ialt 24 deltagere. 
 
 

Som dirigent valgtes Børge Tidemann  
Dirigenten konkluderede, at generalforsamlingen var lovlig indvarslet. 
 
 

Bestyrelsens beretning. 
Græsrabatterne klippes fortsat 8 - 10 gange årligt.   
 
Containerordningen fortsatte efter den ”gamle tradition” med containere 2 gange årligt.  
Ordningen virker stadig tilfredsstillende.  Det henstilles, at der fortsat ikke henkastes andet en haveaffald i 
containerne.  
 
”Nordvesthallens fødselsdag” i Januar, afvikles stadig i foreningen som en slags ”gadefest”.   
Der har alene været positive tilkendegivelser om arrangementet.   
 
Nabohjælps skilte er indkøbt, og der er opsat 1 skilt ved indkørslen til vores område. Der vil i nærmeste 
fremtid blive opsat yderlige 2 skilte ved de 2 adgangs stier til området. 
 
Alle er nu på vores mail liste, på nær 2 husstande.  
Disse 2 husstande vil fremover være de eneste der vil få information i papirform. 
 
Beretningen blev godkendt. 
 
 

Fremlæggelse af regnskab. 
Kasséren fremlagde regnskab, som er vedlagt dette referat, overskuddet lød på 3070,75 dkr.  
Regnskabet blev godkendt.  
 
 

Indkomne forslag: 
A: Nabohjælp – mere information kan findes på www.nabohjælp.dk   
     Her kan man tilmelde sig, og læse alt om hvad nabohjælp er.  
B: Mailadresser på grundejerforeningens medlemmer – Der er tilmeldt 49 ud af 51 husstande – FLOT. 
 
 

Fastsættelse af kontingent: 
Foreslået uændret 500 kr. pr. husstand pr. år. 
 
 
 

http://www.nabohjælp.dk/


 
 
 

Valg til bestyrelse og revisor: 
Rotationsplanen er stadig gældende såfremt den frivillige ordning ikke kan bibeholdes. 
Genvalg til alle i den nuværende bestyrelse. 
Genvalg af revisor, Jørgen Juel Rasmussen.  
Genvalg af revisorsuppleant, Børge Sørensen 
 
 

Evt. 
- Børge Tidemann ytrede ønske om at få udskiftet et træ, dette var ok med bestyrelsen, forudsat 

arbejdet kan udføres af frivillige hænder. 
 

- De var opfordringer til at få repareret opkørslen til området. Der har fra bestyrelsens vegne været 
mange opringninger til Kommunen omkring dette, dog fortsat uden held. 
 

- Leo Mouritsen fortalte om en episode han havde haft, da han havde brug for at få lukket tilførslen 
af vand til hans hus. Hans hovedhane var rustet fast, og måtte derfor udskiftes. Leo opfordrede til, 
at man checker sin egen hovedhane engang imellem.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
                             
                           Referent: Kai Nørholm 




